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Aan de voorzitter van de raad

Aanleiding
Op 2 oktober 2019 stelde de CDA fractie schriftelijke vragen over de vestiging van zorginstellingen in 
woonwijken. Op 29 oktober 2019 ontvingen wij antwoorden van het college. Het college noemt in de 
antwoorden dat er zich naast Safe House Schoonschip nog één andere partij heeft gemeld, namelijk 
4Yourcare (Europaplein 1 Andelst)

Onze vragen aan het college gaan over de communicatie naar de buurt en de wijze waarop de 
gemeente invloed heeft op de vrije vestiging van zorginstellingen in woonwijken. We richten ons op de 
ontstane situatie in en rondom het oude gemeentehuis in Andelst. Inmiddels is daar de verbouwing 
van de kelder aan de gang en zou er, zover bij ons bekend is, woongelegenheid komen voor 
dementerende ouderen. Meerdere buurtbewoners hebben, zo blijkt u informatie die de CDA fractie 
heeft gekregen, geïnformeerd naar de documenten en de vergunningverlening. Het lijkt te gaan om 
zorginstelling Jezebel, een onderdeel van 4Youcare. Zij zouden huisvesting en zorg willen bieden aan 
alleenstaande moeders met een verslavingsverleden. Buurtbewoners moeten zelf achter de informatie 
aan gaan. De CDA fractie werd hierover afgelopen week (4 november) over geïnformeerd.

Vragen:
1. Kan het college aangegeven wat de stand van zaken is ten aanzien van de huisvesting in het 

oude gemeentehuis in Andelst?
2. Welke zorginstelling zou zich hier willen vestigen en hoe verhoudt deze partij Jezebel zich tot 

4Yourcare?
3. Hoe is de communicatie naar de buurt georganiseerd en is het college van mening dat deze 

communicatie zorgvuldig is verlopen, zeker gelet op de lessen die konden worden getrokken 
uit de vestiging van Safehouse Schoonschip?

4. In de antwoorden op de schriftelijke vragen van de CDA fractie over Schoonschip geeft het 
college aan dat u niet op de hoogte was van de vestiging van Schoonschip. Hoe is dat is dit 
geval (Jezebel) gegaan en op welke wijze bent u in gesprek met deze zorgpartij?

5. Is het naar uw mening een erkende zorgpartij en wordt er goede begeleiding geboden met 
voldoende personeel?

6. Is het college het met de CDA fractie eens dat er alles aan gedaan moet worden om goed te 
communiceren met de buurt en dat onnodige onrust voorkomen moet worden?

7. Hoe gaat het college zorgen dat er een planmatige aanpak komt op korte termijn zodat de 
gemeente de verantwoordelijkheid neemt voor kwetsbare groepen maar ook zorgt dat er 
draagvlak bestaat in de buurt?



8. Wat is de stand van zaken ten aanzien van het bestemmingsplan? Klopt het dat het 
bestemmingsplan van 2011 nog steeds van kracht is en dat er in de zomer van 2019 een 
omgevingsvergunning is afgegeven?

Gelieve de verantwoordelijk portefeuillehouder uit te nodigen zodat deze in het vragenuur 
bovenstaande vragen kan beantwoorden.

Ondertekening

Dennis Janssen
CDA Overbetuwe


